

BIRŠTONAS



1 LT Vytauto kalnas – Birštono piliakalnis – tai vienas aukščiausių (slėtu aukštis siekia 40 m) ir žinomiausių piliakalnių Lietuvoje.

EN Vytautas Hill – it is one of the highest (the height of slopes is up to 40 m) and best known mounds in Lithuania.

RU Бирштонское городище (гора Витаутас) – это одно из самых высоких (высота склонов достигает до 40 м) и самых известных городищ в Литве.



3 LT Kneipo terapijos takelai – skirti procedūroms su šaltu vandeniu organizmo grūdinimui, imunitinės sistemos stiprimui.

EN Kneipp therapy footpath – all procedures performed here are strengthening the body, cheering.

RU Тропинки терапии Кнейпа – процедуры с холодной водой для закаливания тела, укрепления иммунной системы.



5 LT Mineralinio vandens paviljonas „Birutės Vila“ – uždara patalpa, skirta mineralinio vandens gaminimo procedūroms ištisus metus.

EN Pavilion of mineral water "Villa Birute" – indoors space, dedicated for evaporation of mineral water procedures all year around.

RU Павильон минеральной воды «Вилла Бируте» – помещение для процедур выпаривания минеральной воды – круглый год.



2 LT Geltonoji biuvėtė – tai statinis ant mineralinio vandens saltinio, iš kurio imamas trykstantis mineralinis vanduo „Vytautas“.

EN Yellow pump-room – a building on mineral spring "Vytautas" from which the spouting mineral water is consumed.

RU Желтый бювет – это строение на минеральном источнике, из которого наливается бьющая минеральная вода «Витаутас».



4 LT Mineralinio vandens garinimo statyns „Druskupis“ – kurio siemomis teka mineralinis vanduo, leidžia kvėpuoti sveikatai naudingų mineralų prisodintu oru.

EN Mineral water evaporation structure “Druskupis” – the walls of flowing mineral water, which allows to breathe healthy air enriched with minerals.

RU Здание для испарения минеральной воды «Друскупис» – позволяет дышать воздухом – пары минеральной воды текущей через стены.



6 LT Ažvalgos bokštas – Aukščiausias ažvalgas bokštas Lietuvoje, pastatytas vaizdingiuose Nemuno vinguose. Bokšto ažvalgos aikštė – 45 m aukštėje, viso bokšto aukštis – 55 m.

EN Observation tower – The highest observation tower in Lithuania is located at the scenic bends of the River Nemunas. The tower, being 55 metres high, has an observation deck for visitors at the height of 45 metres.

RU Обзорная башня – это самая высокая обзорная башня в Литве. Она построена на живописных излучинах Немана. Смотровая площадка башни находится на высоте 45 м, а высота всей башни составляет 55 м.

